
Blagoslovljen božič, v novem letu 
2006pa obilo sreče, zdravja, 

iskrenih želja in prijaznih nasmehov.

Vaš župan Miran Vuk s sodelavci.
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IRENI HORVAT RIMELE ČESTITAMO OB VESELEM DOGODKU
Draga Irena!

Dobila si najlepše ime - MAMA. Ob tem ti iskreno čestitamo in vama s sinčkom Galom želimo najlepše življenje. Naj vama bo z
možem otroški jok v veselje, neprespane noči pa v zabavo.

Sodelavci in prijatelji!

5MDS£=/? 'ŽSJV
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UVODNIK UREDNICE

Spoštovane občanke in občani, 
dragi bralci!

Lahko zapišem že neštetokrat slišan stavek, pa je spet leto naokrog. In to 
seveda drži. Spet smo za leto dni starejši, razmišljamo o tem, kaj nam je leto, 
ki se izteka, prineslo, kaj vse smo doživeli, kdo nas je osrečil in koga smo 
navsezadnje osrečili tudi mi. V decembru, nekateri pravijo, da je to najlepši 
mesec v letu, pa imamo priložnost, da o tem tudi razmišljamo in se z dobrimi 
mislimi in s še večjimi pričakovanji podamo v še eno leto, ki nas čaka.

Tudi v občini Zavrč dogodkov vseh dvanajst mesecev ni manjkalo in neka
tere si boste prav gotovo posebej dobro zapomnili. O dobrih se bo še dolgo 
govorilo, o tistih manj dobrih -slabih, pa hitro pozabilo, a še sreča, daje bilo 
v letu, ki se izteka, storjenega veliko dobrega ter koristnega tudi za prihod

nost občine Zavrč. V občinskem svetu je bilo nesoglasij bolj malo, pa še ta so se hitro polegla in zapihal je nov 
veter. Župan Miran Vuk s sodelavci pa te dni zaključuje še tretje leto v svojem drugem županskem mandatu 
in novo leto prinaša že nove volitve.

A kaj bi o politiki, raje se prepustimo toku čudovitega decembrskega praznovanja in praznike izkoristimo v 
najboljši luči. Za kak dan vam lahko priporočim tudi Dober den, kajti v njem boste našli marsikaj zanimivega 
iz svojega okolja, lahko pa vas povabim tudi k polnočki in na pohod z baklami, kije na Završkem nekaj preč
udovitega.
V prazničnih dneh pa nikar ne pozabite na ljudi okrog sebe, tudi na tiste, ki so morda bolni, osamljeni in 

potrebujejo le topel stisk roke, prijazno besedo in vaš nasmeh. Naj bo iskren, tako kot naj bodo iskrene želje, ki 
naj vas povezujejo v novem letu 2006. In ne pozabite, sreča je na svetu zato, da jo delimo z drugimi.

Miren božič, v novem letu pa obilo zdravja, veselja, sreče in ljubezni želim vsakemu od Vas!

Tatjana Mohorko

Dober den je glasilo občine Zavrč, ki glasilo tudi izdaja. Uredništvo: Tatjana Mohorko, Peter Vesenjak, Danica Bratuša in Lidija 
Domjan. Fotografije: T. Mohorko, R. Škrjanec in arhiv društev. Oblikovanje in priprava za tisk: Vejica, Rado Škrjanec s. p.. 

Tisk: Grafis Rače. Naslov uredništva: Občina Zavrč, Zavrč 11, 2283 Zavrč. Telefon: 02 762-01-50, 761-18-01. Glasilo občine Zavrč, 
Dober den je vpisano v evidenco javnih glasil, ki jo vodi Ministrstvo za kulturo, pod zaporedno številko 1613. Natisnjeno: 500

izvodov, ki jih premjejo gospodinjstva v občini brezplačno.



Stran 4 December - Gruden 2005

S SEJ OBČINSKEGA SVETA
Dne 25. oktobra 2005 so se župan 
in svetniki občinskega sveta sestali 
na 32. seji Občinskega sveta občine 
Zavrč in obravnavali štirinajst točk 
dnevnega reda.
Ob prvi točki je predstavnik pod

jetja TMD predstavil osnutek idejne 
zasnove projekta Prestavitev Čistilne 
naprave in izgradnje kanalizacije v 
naselju Zavrč.
Čistilna naprava, ki stoji ob osnovni šoli 

Zavrč, razpolaga s prevelikimi kapacite
tami, zato se je občinski svet odločil, da 
se prestavi in se omogoči priključitev še 
drugih uporabnikov.
Nadalje je bil obravnavan in potrjen reba

lans proračuna Občine Zavrč za leto 2005. 
Zaradi izpada prihodka iz naslova komu
nalne takse bo občina najela kredit za 
dokončanje kulturne dvorane.
Svetniki so sprejeli sklep o potrditvi 

Odloka o ustanovitvi Javnega vzgojno- 
izobraževalnega zavoda Glasbene šola

Karola Pahorja Ptuj in sklep o potrditvi 
Odloka o ustanovitvi Javnega vzgojno- 
izobraževalnega zavoda Osnovna šole dr. 
Ljudevita Pivka. Pri deveti točki dnevnega 
reda sta bila predlagana sodnika porot
nika na Okrožnem sodišču v Ptuju, in 
sicer gospa Marta Bosilj in gospod Milan 
Fostnarič.
Ob obravnavi zimske službe so se ugo

tavljale težave stalnice, saj se na razpis za 
opravljanje zimske službe ni nihče pri
javil. Predsednik odbora za gospodarstvo 
je svetu in županu predstavil prioritetne 
razrede o izvajanju zimske službe, pred
stavljeno je svet potrdil.
Ob vprašanjih, pobudah in predlogih so 

obravnavali še kar nekaj točk in sprejeli 
nekaj sklepov, obravnavali so vlogo za 
odpis plačila odmere nadomestila za upo
rabo stavbnega zemljišča, sprejeli sklep o 
povečanju številu otrok v vrtcu in drugo. 
Zaradi nujnosti zadev se je svet sestal 

tretjega novembra na izredni seji, kjer so

obravnavali tri točke dnevnega reda, in 
sicer potrditev idejne zasnove za izdelavo 
projektne dokumentacije za prestavitev 
čistilne naprave, potrjen je bil sklep o 
prenehanju pobiranja takse na mejnem 
prehodu. Odbor za družbene dejavnosti 
je občinskemu svetu predlagal potrditev 
k izdaji soglasja k imenovanju direktorice 
JZ Zdravstveni dom Ptuj. Razpravljali so 
o prošnji za sofinanciranje Varne hiše v 
Mariboru, pomanjkljiva se jim je zdela 
vloga medicinske sestre Zore Hvalec, ki 
Občino Zavrč prosi za podelitev koncesijo 
za izvajanje terapevtskih masaž hrbtenice. 
Odbor je občinski svet seznanil z letnim 
delovnim načrtom Osnovne šole Cirkula- 
ne-Zavrč in Vrtca Zavrč.
V mesecu decembru bodo svetniki med 

drugim obravnavali proračun Občine 
Zavrč za leto 2006.

Občinska uprava

STORITVE V LPC HALOZE
V sklopu mreže JAPTI, Javne agencije za podjetništvo in tuje investicije (prej PCMG), deluje na območju Haloz (občin: Zavrč, Gori

šnica, Videm, Podlehnik, Žetale in Majšperk) LOKALNI POSPEŠEVALNI CENTER HALOZE (v nadaljevanju LPC Haloze). 
Aktivnosti, ki jih izvajamo v LPC Haloze, so:

- Informiranje in svetovanje o podjetištvu.
- Izvajanje vavčerskega sistema svetovanja.
- Izvajanje projektov v sodelovanju s partnerji in izdelava projektov - po dogovoru.
- Izvajanje e-VEM točke.

V LPC Haloze so na voljo naše storitve predvsem vam, podjetnikom, kakor tudi drugim subjektom in posameznikom (kmetijam, 
društvom, občinam, študentom, mladim, brezposelnim osebam).
V sklopu aktivnosti informiranja podjetjem pošiljamo enkrat tedensko, preko elektronske in navadne pošte, Moj spletni priročnik 
(v nadaljevanju MSP), ki ga pripravlja JAPTI. MSP vsebuje aktualne informacije za podjetja z različnih področij (razpisi, zakonodaja, 
usposabljanja itd.). Če še niste prejemnik MSP, nam to sporočite na našo telefonsko št. 02 795 32 00 ali e-naslov andreja.gojkošekŽ- 
halo.si in vam bomo tedensko pošiljali MSP brezplačno.
Obveščamo vas tudi, da izvajamo brezplačne storitve v sklopu e-VEM točke, ki zajemajo:

- vpis podjetnika v Poslovni register Slovenije, ki ga vodi Agencija Republike Slovenije za javnopravne evidence in storitve,
- posredovanje davčnih podatkov, ki jih je podjetnik dolžan posredovati ob ustanovitvi s. p. na Davčno upravo Republike 

Slovenije,
- prijava samostojnega podjetnika v obvezno zdravstveno zavarovanje na Zavod za zdravstveno zavarovanje Slovenije,
- prijava otrok podjetnika do 18. leta starosti v obvezno zdravstveno zavarovanje na Zavod za zdravstveno zavarovanje 

Slovenije,
- vpis spremembe podatkov v Poslovni register Slovenije,
- izbris podjetnika iz Poslovnega registra Slovenije,
- naročilo izpisa podatkov iz Poslovnega registra Slovenije za poljubnega samostojnega podjetnika.

Kontaktna oseba za izvajanje e-VEM točke je Andreja Gojkošek.
Več informacij o LPC Haloze najdete na spletnih straneh ivww.halo.si ali nas pokličite na tel. št. 02 795 32 00.

Strokovna sodelavka: Andreja Gojkošek Vodja LPC Haloze: Sonja Golc

Obvestilo dolžnikom!
V skladu z obvestilom iz prejšnje številke obveščamo vse občane in druge, ki imajo odprte obveznosti do Občine Zavrč, da 

bodo obveznosti, ki ne bodo poravnane do 31. 12. 2005, predane v obravnavo zakonitim izterjevalcem (rubežem), kar bo stro
ške občutno povečalo. V izogib navedenega Vas pozivamo, da obveznosti poravnate do navedenega roka.

Občina Zavrč
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Spoštovane občanke in občani!

Minilo je še eno leto. Korak za korakom ustvarjamo okolje, kjer bi se naši občani

SLS Slovenska ljudska stranka
OO SLS Zavrč

počutili sproščeno, zdravo in zadovoljno. Gradi se nova kulturna dvorana in cestna želi vsem občankam in občanom obč-
infrastruktura, pripravlja se projekt kanalizacije, društev v občini je vedno več, završki ine Zavrč vesele božične praznike ter
športni park je postal kraj veselja in druženja, kjer se zbira staro in mlado. V Zavrču sreče, razumevanja in zdravja polno
ne bo odlagališča jedrskih odpadkov. novo leto 2006.
Prihaja novo leto. Leto 2006. To bo leto lokalnih volitev, kjer se vam za dosedanje OO SLS ZAVRČ

zaupanje iskreno zahvaljujemo. Pred nami so novi izzivi in nove priložnosti, kjer Predsednik
bomo potrebovali tudi vašo izdatno podporo.
OO SDS Zavrč in OO N.Si Zavrč vam ob bližajočih se praznikih želita veliko osebne 

sreče, notranjega miru in izpolnjenih želja. Srečen božič in uspešno ter zdravja polno 
novo leto 2006.

Predsednik OO SDS Zavrč: Predsednik OO N.Si Zavrč:
Dušan Rojko Franc Težak

Miran Vuk

Zahvala političnim strankam pri obdarovanju otrok
Obdarovanje otrok so omogočile naslednje politične stranke:

- SLS - Slovenska ljudska stranka 
- N.Si - Nova Slovenija

- SDS - Slovenska demokratska stranka
- LDS - Liberalna demokracija Slovenije

- Občina Zavrč

2i(02£=/?
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RK Slovenije, Občinska organizacija Zavrč

OBISK BOLNIH, OSTARELIH IN OSAMLJENIH

Paketov so se razveselili tudi najmlajši naše občine.

Bliža se konec letošnjega leta, ko vsi cija je tudi letos izvajala svoje sprejete 
radi opravljamo obračun našega dela programske naloge. Veliko uspeha 
in aktivnosti skozi leto. Naša organiza- beležimo na področju krvodajalstva,

kar nam je tudi prioriteta.
Zavedamo se, da se marsikdo znajde v 

stiski zaradi nesreče ali kakšnega drugega 
vzroka. Trudili smo se pomagati tem lju
dem z raznimi oblikami socialne dejavno
sti — najbolj s paketi prehrane in pralnim 
praškom. Te smo delili prav te dni.
V predprazničnih dneh bomo obiskali 

ostarele, bolne in osamljene v naši občini, 
to prijetno delo pa vsako leto opravimo 
skupaj z Društvom upokojencev Zavrč. 
Ob koncu leta se iskreno zahvaljujemo 

vsem krvodajalcem za darovano pleme
nito tekočino ter prav vsem članicam in 
članom za opravljeno delo in čas, ki so ga 
namenili organizaciji in vsem ostalim, ki 
so sodelovali z nami.
Vsem v občini Zavrč pa želimo vesele 
božične praznike ter srečno in uspe
šno 2006!
Občinska organizacija RK Zavrč 
Organizator krvodajalstva:
Stanislav Ivančič

Predsednica: 
Vida Milunič

O delu Čebelarskega društva Zavrč

ČEBELARJEM POMAGA TUDI OBČINA
Ob iztekajočem se letu 2005 se za ČD 

Zavrč zaključuje leto, ki je bilo dokaj 
uspešno. Zvrstilo se je nekaj pomemb
nih dogodkov.
Aprila je pet članov našega društva opra

vilo nacionalno poklicno kvalifikacijo 
- poklic čebelar/ka. Tovrstno kvalifikacijo

so si pridobili: Stanko Majcenovič, Simona 
Majcenovič, Zlatko Borak, Zvonko Težak 
in Slavko Pravdič.
Del stroškov izobraževanja je pokrila Obč

ina Zavrč. Ob tej priliki se županu občine, 
g. Miranu Vuk, zahvaljujemo za razumeva
nje, moralno in materialno podporo.

Društvo je s svojo dejavnostjo sodelovalo 
tudi na prazniku občine Zavrč. Pripra
vili smo dostojno razstavo in postregli s 
sladkimi dobrotami. Pri pripravi sladkih 
dobrot so sodelovale tudi gospodinje iz 
naše občine.
V letošnjem letu smo uspeli urediti tudi 

pašni kataster in ga opremiti z vsemi 
potrebnimi soglasji. Zahvala gre g. Ranflu 
iz KZG Republike Slovenije, ki nam je 
dal dovoljenje - pasišča - za prevozne 
čebelnjake na zemljiščih, ki so državna 
lastnina.
Leto 2005 je bilo za čebeljo pašo dokaj 

neugodno. Velike količine padavin ob 
cvetenju sadnega drevja spomladi in ob 
cvetenju kostanja ter hladno vreme so 
opravili svoje. Medu je bilo za polovico 
manj kot običajno.
Upamo, da bodo zimo čebele dobro 

preživele in da bo leto 2005 ugodnejše za 
njihovo pašo.

Naj medi tudi v letu 2006!
Predsednik ČD Zavrč 

Slavko Pravdič
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Druga razstava Društva gospodinj

VESELE OBISKA IN LEPIH BESED
13. avgust je bil za občino Zavrč prav 

poseben dan, saj je praznovala že 9- 
rojstni dan.

Na ta dan so se predstavila društva, ki 
delujejo v občini. Tako smo tudi članice 
Društva gospodinj pripravile 2. razstavo v 
prostorih gasilskega doma.
Razstavile smo prte in prtičke, kakršne 

so že nekdaj ustvarjale naše babice, danes 
pa jih marsikatera izmed nas tudi sama 
izdeluje.
Pobrskale smo tudi po svojih podstrešjih 

in našle marsikaj zanimivega in to tudi 
razstavile (stari lončeni lonci, posode za 
peko, vaze ipd.)
Na razstavi pa ni manjkalo domačih 

dobrot. Obiskovalci so si lahko ogledali 
tradicionalne velikonočne in božične jedi, 
drobno pecivo, ki v naših domovih pogo
sto zadiši, ter jedi, ki so jih pekle že naše 
babice (pogače, kruh, potice ...). Videti 
je bilo, da marsikatera gospodinja nima le 
volje za peko, ampak tudi veliko domišlji
je in spretne roke.
Obiskovalci pa si jedi niso samo ogledo

vali, ampak so jih lahko tudi poskušali.
Na voljo jim je bila tudi knjiga, v katero so 

vpisali svoje vtise.
Vesele smo vsakega obiska in vsake lepe 

besede, ki jo kdo izreče, saj nam to daje 
voljo za nadaljnje delo.

Tajnica Društva gospodinj 
Dušanka Kotolenko

MSEBAB/CC

Društvo izgnancev Slovenije

POT V KOBLENZ V AVSTRIJO!
Iz Zavrča pri Ptuju je okupator 1941- 
1945 izgnal 9 družin v lager v Avstri
jo.
Greta Vaupotič in Franc Simonič, 

člana DIS KO Ptuj, sta priredila 
potovanje v kraj nekdanje nesreče v 
Koblenz. Vsa leta, ko jima je doraščala 
družina, sta v pogovorih obljubljala, 
da bodo nekoč obiskali kraj, kjer je 
bilo v njunem otroštvu taborišče smr
ti. Zgodilo se je 15- septembra 2005, 
ko sta zbrala še žive izgnance, sinove, 
vnuke tudi drugih izgnanih družin in 
jih popeljala na kraj, od koder ne bi 
bilo več vrnitve.
Ta izlet so poimenovali družinski obisk 
nekdanjega taborišča, čeprav je bila druga

tretjina zasedena s člani izgnancev, ki so 
trpljenje preživljali v drugih taboriščih po 
Evropi.
V jutranjih urah je avtobus podjetja Sonč
ek odpeljal izpred železniške postaje Ptuj 
proti Mariboru. Ob spomeniku izgnancev 
v Melju je bila krajša slovesnost.
Gospa Simonič je čustveno prebrala 

pesem Mrtvi dom.
Vstopi, prijatelj, odprta so vrata!
S tega praga v hišo 
kličeš zaman ...
Predsednik DIS KO Ptuj je na kratko 

orisal genocid, ki se je zgodil 1941 nad 
Slovenci in mladim položil na srce misli 
napisane na spomeniku.
Še vedno bodo severni vetrovi brili tukaj

naokrog, zvesto varuj grudo svojo »slo
venski rod«.
Odpeljali smo se proti Gradcu in na pun- 

tigamskem pokopališču smo prižgali pri 
spomeniku svečke svojcem. Dolgi seznam 
imen nas opozarja, da so bili slovenski 
domoljubi v Mariboru ustreljeni in v Grad
cu upepeljeni. Žal je ta veličasten spo
menik vedno bolj zapuščen. V središču 
Gradca smo obiskali kulturne ustanove 
tega mesta.
Nato smo se odpeljali proti cilju. V Sant 

Michaelu smo se pridružili reki Muri, ki 
napaja lepo dolino, obdano s čudovitim 
gorskim svetom. Avtobus je obstal v mirni 
vasici Koblenz, ki je pravo kmečko naselje 
z gostilno in cerkvijo. Drug za drugim smo
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zapustili vozilo in radovedno opazovali 
nemirne nekdanje ujetnike tega kraja. 
Takrat otroci in rosna mladina, danes 
očetje in matere, stare mame so le megle
no klicali v spomin sliko kraja tistih časov, 
ki se je močno spremenila.
Na vrsti je bila Veronika kot edina živeča 

mama. Dobro je tehtala svet okoli spre
menjene naselbine, a spomini so bili tako 
daleč, da ni zaznala mesta, koder so 
stale barake nesrečnih Slovencev. Avstrijci 
so takoj po koncu vojne madež spretno 
zabrisali. Podrli barake, izruvali temelje 
in zemljo spremenili v njive. Izgnancem 
le ni dala vest miru, zatekli so se v sta
ro gostilno, kjer priletni gospodar le ni 
mogel popolnoma zatajiti povzročenih 
bolečin. Nakazal je smer ob potoku do 
gozda. Spomini so se vračali tudi Veroniki. 
Pravo mesto so našli s potrditvijo domač
ina gospoda Murga, ki se je po naključju 
znašel med nami. Na naše vprašanje je 
odgovoril: »Bil sem tistega časa star 9 let in 
sem vsaki dan hodil v šolo mimo lesenih 
stavb, iz katerih se je slišal obupen otroški 
jok in trde besede vodij taborišča.«
Veronika je z solznimi očmi povedala: 

»Otroci so glasno jokali, ker niso imeli 
hrane, posebno mleka je manjkalo. Naša 
vaščanka Marija je rodila v istem času kot 
jaz, a ni imela mleka, da bi ohranila pri 
življenju svojega otroka. Od kod je bilo 
meni dano mleko, ne vem. Vendar vem, 
da sem ga imela toliko, da sta oba otroka

pila iz mojih prsi. Vesela sem, da sem ju 
ohranila pri življenju.«
Gospod Murg je natanko pokazal obseg 

taborišča, kjer danes raste lepa koruza, 
kot da ne bi bilo na tem mestu nikoli solz. 
V srcih obiskovalcev pa je še vedno delo
val nemir, odhajali smo vsi z velikim zado
voljstvom, da so našli nekdanji izgnanci

Koblenza mesto, ki bi jim bil skoraj grob. 
S trpkimi spomini smo se vračali čez 

koroško deželo spet proti domu, z željo, 
da bodoči rodovi ne bi nikoli doživeli 
podobnih strahot.

T xz Tr • X/ vt VJože Krizancic

Društvo upokojencev Zavrč

SPOMIN NA VSE, KI SO NAS ZAPUSTILI
Dnevi hitro minevajo in že je tu 

božični in novoletni čas in z njim tudi 
praznovanje. Leto, ki se neizmerno 
hitro poslavlja od nas, je bilo polno 
dobrih trenutkov in tudi slabih ni 
manjkalo. Zadovoljni in srečni smo 
lahko tisti, ki ga bomo, upajmo, doč
akali zdravi in srečni med svojimi v 
družini, prijatelji in znanci. 
Sočustvujemo z družinami, spominjamo 

se vseh tistih, ki so nas zapustili med 
letom. Ostali nam bodo v trajnem spo
minu. Hvala za vse, kar so storili za naše 
društvo in širšo družbeno skupnost. Člani 
društva upokojencev Zavrč, ki imamo 
to srečo, da smo še tu, čeprav ne več 
tako hitri, imamo še veliko načrtov, samo 
zdravje in čas še rabimo.
V letu 2005 nam je izpadel občni zbor 
društva zaradi pomanjkanja primernih 
prostorov - obnove kulturnega doma v 
Zavrču. Zato se nismo mogli letos družiti 
kot običajno ob takih srečanjih. Pobrana 
članarina in prispevki, ki ste jih namenili

v letu 2005, so na računu in nam bodo še 
kako prav prišli v letu 2006. Ni bojazni, da 
bodo zapadli, z vašim soglasjem jih bomo 
koristno uporabili, še zmanjkalo nam bo. 
Zato tudi v letu, ki je pred nami, prosim 

vse članice in člane našega društva in tudi 
druge dobre ljudi za pomoč, da bi ohranili 
urejen naš dom in društvo upokojencev 
Zavrč.
Upam, da nam je društveni dom v ponos, 

dolžni smo ga vzdrževati, saj je naš. Bilo 
je vloženega veliko dela, časa in denarja 
članov društva in občine Zavrč. Mnogi 
niso več med nami, a delo, denar in čas 
je viden. Da vse to pravilno vrednotimo 
in obdržimo, moramo nadaljevati začeto 
pot. Dela nam ne bo zmanjkalo, veliko 
je še treba postoriti — o vsem se bomo 
dogovorili v dobri volji, srečni in zdravi v 
naslednjem letu na občnem zboru našega 
društva.
Ob koncu leta in ob prihajajočih 
praznikih božiča in novega leta 2006 
Vam spoštovani člani in članice naše

ga društva, občanke in občani, vsi 
ljudje dobre volje, vašim svojcem, 
znancem in prijateljem, župan občine 
Zavrč, svetniki in občinska uprava 
Želimo sreče, zdravja, uspehov pri 
delu, razumevanja in spoštovanja tudi 
do nas. Čeprav smo v letih, počasneje 
se gibljemo, delamo in tudi mislimo, 
smo še vedno aktivni in imamo tudi 
izkušnje.
Vesele božične praznike, srečno, 
zdravo in uspešno leto 2006, želimo 
upokojenci Zavrča tudi uredništvu 
glasila Doder den.

SREČNO 2006 in lep pozdrav!

UO in NO Društva upokojencev
Zavrč

Predsednik: Franc Vaupotič
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Kudovci iz Zavrča gostovali v Mozirju

NA SREČANJU LJUDSKIH PEVCEV IN GODCEV
Mozirjani - skupina Pušeljc — so v avgustu organizirali srečanje 
ljudskih pevcev in godcev iz celotne Slovenije. Njihovemu vabilu 
smo se odzvali tudi v KUD M. Furjana Zavrč. Na srečanju so 
nastopile naše ljudske pevke in skupina Trta, obe naši skupini 
sta se dostojno predstavili na odru in poželi hrupen aplavz. 
Hkrati smo povabili v Mozirje še ostale članice in člane našega 

društva. Napolnili smo avtobus, imeli smo zelo lep izlet in dru
ženje. Ogledali smo si tudi prekrasne cvetice in drugo rastlinje 
v Mozirskem gaju. Tudi muzejskih zbirk in cerkve v Gornjem

Gradu nismo izpustili. Terezija Majcenovič, ki je prevzela vlogo 
turistične vodičke je vse prav skrbno načrtovala in vključila v 
ogled vse znamenitosti, za vso ostalo organizacijo pa je poskrbe
la Jožica Bratuša. Le kaj bi brez njiju! Hvala.
Ker pa smo v predprazničnem času, želimo vsem občan
kam in občanom Zavrča vesele božične praznike in sreče, 
zdravja in uspehov v naslednjem letu.

Predsednica 
Vida Milunič

Skupina Trta na srečanju pevcev in godcev ljudskih viž v Mozirju. Vida, Kristina in Pepica v Mozirskem gaju 20. avgusta letos.

S REČ ANJE PEVCEV», $<®cev 
fJm t-

Ljudske pevke iz Zavrča na obisku pri pevkah Pušeljc v Mozirju.
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PLANINARJENJE OB SLOVENSKEM MORJU
Planinska šola

Namen planinske šole, ki smo jo pohodov, preizkus iz praktičnega dela 
prvič organizirali na šoli, je bil pri- - hoja po klinih s popolno opremo ter 
praviti mlade ljudi za pohodništvo teoretični del, kjer so pokazali svojo zna- 
- hojo v visokogorje. nje pri pisnem preizkusu. Učenci, ki so

Učenci so imeli skozi celo leto predava
nja, ki so jih pripravili vodniki PD Ptuj. Vsa 
predavanja so bila izvedena na šoli. Učen
ci so morali opraviti kar nekaj izletov oz.

uspešno opravili šolo, so bili nagrajeni z 
dvodnevnim izletom ob slovenskem mor
ju, ki ga je vodil gospod predsednik PD 
Ptuj Uroš Vidovič. To so bili: Žiga Dom

jan, Matjaž Kotolenko, Erik Kuča, Renato 
Vesenjak, Matija Vinter, Valentino Uranič, 
Vita Zebec in Urška Žuran.
Na pot, ki smo jo prej skrbno preučili in 

se nanjo dobro pripravili, smo se skupaj 
z Urškinimi starši odpravili v soboto, 3- 
decembra. V Hrastovljah smo zapustili. 
vlak. Ob izstopu iz vlaka nas je pozdravila 
starodavna cerkvica z obzidjem, okoli 
katere se širijo oljčni nasadi in vinogradi. 
Vreme nam je bilo naklonjeno, da bolje 
ne bi moglo biti. Na Primorskem nas je 
pričakala blaga mediteranska klima brez 
burje. Poseben navdih, motivacijo in željo, 
da se mu približamo in pomočimo vanj 
roke, nam je predstavljajo morje, ki nas je 
spomnilo na brezskrbne poletne dni.
Pot nas je prvi dan vodila do bližnjega 

Kubeda. Kubed je utrjeno naselje s trdnja
vo, ki nam je nudilo zavetje za čas malice. 
Pot smo nadaljevali skozi istrsko vasico 
Merezige do Montinjana. Ustavili smo 
se na kmečkem turizmu vinske kraljice 
Lukač in poizkusili istrske dobrote. Avto
bus nas je nato odpeljal v Fieso, kjer smo 
prenočili. A preden smo šli počivat, smo 
se sprehodili do Pirana, ki nas je očaral v 
soju pomirjajočih luči ob šumenju morja. 
Obiskali smo brate minorite v samostanu, 
kjer so nam predstavili Piran in njihov red 
skozi zgodovino v sliki in besedi z naslo
vom Mir in dobro.
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V nedeljo smo se po zajtrku podali po 
markirani poti do Strunjana. Ogledali smo 
si soline in se ustavili v zimskem vrtu hote
la Kirka. Pot nas je nato vodila po evropski 
pešpoti E6 na Belvedere, od koder se nam 
je odpiral lep razgled na Tržaški zaliv. 
Obiskali smo tudi Izolo, mesto ribičev. 
Pot smo zaključili v Kopru, od koder nas 
je vlak popeljal nazaj na Ptuj.
Planinarjenje ob slovenskem morju in 

prejšnja srečanja z gorami so bila za več
ino mladih prijetno, a tudi naporno doži
vetje. Upam, da bosta prav ta utrujenost in 
pestrost dogajanja morda vzbudila v njih 
željo po ponovnem stiku z naravo. Foto
grafije, ki smo jih napravili, pa jim bodo 
ostale lep spomin na uspešno opravljeno 
planinsko šolo.

Planinski pozdrav! 
Sonja Majcenovič, 

mentorica planinskega krožka

OŠ Zavrč

KULTURNI DAN V KNJIŽNICI

V torek, 8. 11. 2005, smo bili v Knjižnici 
Ivana Potrča v Ptuju.
Ko smo prišli v knjižnico, smo najprej sli

šali nekaj besed o pesniku Danetu Zajcu. 
Dane Zajc je napisal veliko pesmic tudi za 
otroke. Nato smo dobili literarno ugan
ko, ki se je navezovala na Daneta Zajca. 
Imeli smo na voljo 15 minut, da jo rešimo. 
Potem smo odšli v pravljično sobo, kjer je 
ga. knjižničarka prebrala dve lepi pravljici. 
Ko nam je prebrala, je Sandra vlekla listek, 
ki ga je reševala Tamara. Tamara je žal 
imela en odgovor napačen in ni dobila 
knjižne nagrade. Vendar je imela več sreče 
učenka iz drugega razreda. Po prijetnem 
druženju smo se odpravili proti domu.

Monika Zebec 6. b/9

MLADI ŠAHISTI NA OŠ ZAVRČ
V sredo, 30. 11. 2005, so se učenci OŠ Cirkulane-Zavrč udele

žili področnega prvenstva osnovnih šol - posamezno v šahu. 
Tekmovanje se je odvijalo v OŠ Ljudski vrt na Ptuju. Učenci so 
pod vodstvom mentorja gospoda Martina Majcenoviča in obeh 
učiteljic dosegli lepe rezultate. Dva učenca sta se uvrstila na drž
avno tekmovanje, ostali nastopi naših učencev so bili prav tako

uspešni. Ekipo šole Zavrč so zastopali učenci: Borut Žula, Niko 
Vočanec, Denis Ivančič, Sašo Saftic, Mihael Cimerman, Jernej 
Bratuša in Dejan Ivančič.

Učenci šahovskega krožka
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Smo učenci 1. b
in pridno skrbimo za svoje zobe. 

Vsako jutro in zvečer, 
s krtačko venomer!

MACHU PICCHU NA OBISKU
V četrtek je bil za nas poseben dan. Zvedeli smo, da 

nas bo obiskala glasbena skupina Machu Picchu. Ta nas 
je prijetno presenetila. To pa še ni vse! Presenetil nas je 
tudi sneg, ki je padal kot za stavo. Kdo ga je bil bolj vesel 
kot mi, otroci!
V športni dvorani je bilo že vse nared. Na odru so čakali 

že ozvočenje in instrumenti. Samo nastopajočih še ni bilo 
na spregled. Vendar nam ni bilo treba dolgo čakati. Na 
oder so stopili trije dolgolasci z značilnimi nošami. Takoj 
so zaigrali na svoje instrumente. Kar spreletelo me je. 
Nato sta učenca predstavila skupino Machu Picchu. Zve
deli smo, da vsi člani skupine prihajajo iz andskih dežel 
(Peru, Bolivija) in igrajo tradicionalno ter drugo latinsko 
glasbo. Peli in igrali so zares čudovito. Igrali so na veliki 
boben, trstenke, električno kitaro in piščal. Tudi nas so 
povabili k sodelovanju. Peli smo z njimi, ploskali z roka
mi in udarjali z nogami ob tla. Naučil smo se tudi nekaj 
njihovih besed. Nastopajoči so bili vedno bolj veseli in 
igrali so vedno bolj živahno glasbo.
Tako smo skozi igro in pogovor spoznavali lepoto 
indijske glasbe in začutili drugačnost, ki je prisotna v 
umetnosti druge dežele. Manca Kokot, 7. r.
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Policija svetuje

Spoštovane občanke in občani, z 
jesenjo in zimskim časom so se poja
vile tudi slabe vremenske razmere in 
krajši dnevi, kar vpliva tudi na pro
metno varnost, še posebej na varnost 
pešcev in kolesarjev.
Iz tega razloga smo za zagotavljanje 

večje varnosti pešcev k sodelovanju 
pozvali tudi SPVCP Občine Zavrč, ki 
bo za potrebe preventivnih aktivnosti 
policistov nabavila ustrezno število 
kresničk, ki jih bodo policisti ob red
nem delu delili pešcem ter jih opo
zarjali na kršitve.
Iz statičnih podatkov policije izhaja, da so 

v prometu najbolj ogroženi otroci in pešci, 
starejši od 65 let, med katerimi je bistveno 
več smrtnih žrtev kot med drugimi starost
nimi skupinami.
Za zmanjšanje števila prometnih nesreč 

z udeležbo pešcev je potrebno zagotoviti 
varne površine za pešce, zagotoviti, da 
bodo vozniki motornih vozil dosledno 
upoštevali prometna pravila, predvsem 
omejitve hitrosti v naseljih, spoštovanje 
prednosti pešcev na prehodih in v območ
jih, ki jih določa prometna signalizacija. 
Pomembno je tudi, da pešci spoštu

jejo temeljna pravila pravilne hoje po 
cesti. Uporabljati je potrebno varne

VARNOST PEŠCEV
površine za pešce oziroma hoditi ob 
levem robu ceste, če ni posebnih 
površin za pešce. Pešci morajo biti 
dovolj vidni in morajo prečkati cesto 
tako, da se prepričajo, če to lahko 
storijo varno.
Spoštovani pešci, spoštujte pravila hoje 

po cesti, vozniki pa ne pozabite, da ste

tudi vi občasno pešci, saj boste s tem 
prispevali k večji varnosti in zmanjšanju 
neželenih posledic.
Želimo, da živite varno.

Janko Lorbek, 
vodja policijskega okoliša

Posebno pozornost posvečamo najtnlajšim v prometu.

BODI ZVEZDA - NE MEČI PETARD

V tem prednovoletnem času bi vas radi 
seznanili z aktivnostmi, ki jih bo izvajala 
policija z namenom zmanjšanja uporabe 
in posledic nepravilne uporabe piroteh
ničnih izdelkov.
V tej zvezi policisti nadaljujemo z izvaja
njem preventivne akcije Bodi zvezda - ne 
meči petard. V ta namen je bilo natisnje
nih več plakatov, ki smo jih po dogovoru 
z vodstvom osnovne šole izobesili na 
vidnem mestu v avli osnovne šole, vodja 
policijskega okoliša pa je ob izvedbi pre
davanja na to temo učencem petega razre
da razdelil nalepke Bodi zvezda.
Policisti se vsako leto znova srečuje

mo z množično uporabo petard in dru
gih pirotehničnih izdelkov, predvsem v 
mesecu decembru in začetku januarja. V 
tem predprazničnem času ugotavljamo 
pogoste kršitve pozitivne zakonodaje in 
se na tem področju srečujemo z različnimi 
pogledi na to problematiko.
Uporaba pirotehničnih izdelkov je določ

enim posameznikom in skupinam v zaba
vo, za večino državljanov pa to pomeni 
določeno nasilje, še posebej če so sred-

Petarde prinašajo (tudi) nesrečo
stva uporabljena na krajih, kjer to ni 
dovoljeno.

Nepremišljena, neprevidna ali objestna 
uporaba pirotehničnih izdelkov lahko 
povzroči razne telesne poškodbe, kot so 
opekline, raztrganine rok ali poškodbe 
ušes in oči. Vsekakor pa uporaba pov
zroča vznemirjanje ljudi in živali.
Čeprav samostojna uporaba pirotehnič

nih izdelkov otrokom mlajšim od 14 let

ni dovoljena, se srečujemo s to proble
matiko. Zato pozivamo starše, skrbnike, 
učitelje in vzgojitelje, da z vzgojo in last
nim vzgledom vplivajo k preprečevanju in 
zmanjšanju uporabe pirotehničnih izdel
kov in posledično neželenih posledic. 
Policisti bomo storili vse, kar je v naši 

moči, da omejimo nezakonito uporabo 
pirotehničnih sredstev in zmanjšamo 
možnost poškodb.
Pirotehnični izdelki, katerih glavni učinek 

je pok, se smejo uporabljati izključno le v 
času od 26. decembra do 2. januarja. Ker 
pričakujemo tudi letos na tem področju 
podobno problematiko kot v prejšnjih 
letih, bomo zoper tiste ki ne bodo upošte
vali določil pozitivne zakonodaje, ustrez
no ukrepali.
Ob koncu želim v imenu kolektiva PP 

Gorišnica in v svojem imenu vsem obč
ankam in občanom vesele in varne praz
nike, v novem letu 2006 pa obilo zdravja, 
medsebojnega razumevanja in delovnih 
uspehov.

Janko Lorbek, 
vodja policijskega okoliša

2xQBSd?
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Pri Pungračičevih na tradicionalni barbarini trgatvi

PTIČI PUSTILI ŠE NEKAJ SLADKIH GROZDOV
Pri Pungračičevih v Drenovcu so v 
nedeljo, 4. decembra, ko godu j e sv. 
Barbara, izpeljali tradicionalno — že 
deseto barbarino trgatev. Na okrog 
300 trsih so potrgali še zadnji pride
lek laškega rizlinga in iz zelo sladke
ga grozdja naprešali blizu 300 litrov 
mošta.
V primerjavi z dosedanjimi Barbarinimi 

trgatvami letos Pungračičevi niso posebej 
zadovoljni s pridelkom, saj je svoje že 
prej naredilo vreme, največ toča in obilica 
padavin, pa še jesen ni bila nič kaj prida. A 
to še ni bilo vse. Ko je zapadel sneg, so se 
v vinograd, kjer so pustili še nekaj grozdja 
za decembrsko trgatev, spustili ptiči in 
pobrali najboljše jagode. Nič hudega, so 
pač potrebovali »kalorično« hrano.
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Navkljub vsemu so se odločili, da poč
akajo do barbarinega in s prijatelji pobe
rejo letošnji še zadnji vinski pridelek, ki 
pa navsezadnje ni tako slab, kot je najprej 
kazalo. Trgači so svoje delo opravili v 
dobri uri, k odličnemu vzdušju in razpol
oženju pa je tistega dne dodalo tudi sonč
no vreme. Potem so nekateri pomagali 
grozdje še sprešati in ga spraviti na varno. 
Mladi gospodar Robert nam je ob koncu 
opravila dejal, da so naprešali nekaj pov
prečnega, čeprav pa ni želel letošnje bar- 
barine trgatve posebej primerjati s katero 
od prejšnjih. Po njegovem je bila to še 
ena od povprečnih, morda celo boljša od 
letnika 2004, sicer pa so sladke jagode 
pokazale od 19 do 19,5 odstotka sladkor
ja, kar sploh ni bilo slabo.

Barbarino vino — pozna trgatev?
In kakšno vino bomo pili prihodnjo spo

mlad pri Pungračičevih? Robert pravi, da 
je o tem na dan trgatve težko govoriti, 
da pa bo tako kot vsa dosedanja, nekaj 
posebnega. Najverjetneje pa se bo bar
barino vino ponašalo kot pozna trgatev 
in obljubil je, da se bo potrudil za čim 
boljšo.
Veselje ob zaključku dela v vinogradu, 

preši in kleti se je nato preselilo še v 
notranjost hiše, kjer pa so Pungračičevi že 
po tradiciji poskrbeli za bogato obloženo 
mizo, za katero je bilo veselje sesti. Nede
lja je minila v dobrem vzdušju in veseli 
druščini, ki je na barbarino nazdravila tudi 
osebnemu prazniku Roberta Pungračiča.

TM
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Športno društvo Zavrč

NOGOMETAŠI NA POČITKU

(Do sreče je en sam hpra 
en sam nasmeh, 

ena sama 6eseda.
ŽeCimo vam srečen 6ožič 

in v e tiho sreče v Cetu, hi prihaja.

Športno društvo Zavrč

Zima je tu in to je čas, ko so nogome
taši na zasluženem počitku. Jesenski del 
sezone 2005/2006 je za nami. Nekateri so 
zadovoljni, drugi spet ne, ampak vsi ne 
morejo biti, to je šport.
Ob koncu jesenskega dela sezone pa so 

naši fantje odigrali še prijateljsko tekmo 
z ekipo Zavrč 2000, ki so jo sestavljali 
igralci, ki so nekdaj že igrali za Zavrč. Po 
pričakovanju je slavila prva ekipa Zavrča. 
Toda rezultat ni bil tak, kot so ga neka
teri pričakovali. Bilo je 5:2. Toda bolj kot 
rezultat je bilo pomembno druženje po 
tekmi. Fantje so pokazali, da so v Zavrču 
zadovoljni in da komaj čakajo, da se vse 
spet začne.
Povzpeli se bomo višje!
V NK Zavrč nismo ne vem kako zado

voljni, toda tudi razočarani ne moremo 
biti. Tudi v tej sezoni smo si zadali cilj 
končati na vrhu. To smo seveda tudi spo
sobni, toda konkurenca je vedno večja. 
Tu je vedno neugodna Paloma, potem 
vodilna ekipa iz Štor, ki je letos pokazala 
zobe. Seveda pa ne smemo pozabiti velike 
Mure, ki bo naredila vse, da napreduje v 
višjo ligo. Ja, težko bo. Po 14 odigranih 
tekmah zasedamo 5. mesto, toda za vodil
nimi Štorami zaostajamo samo 6 točk, kar 
seveda ni nedosegljivo, če se spomnimo 
lanske sezone, ko smo mi imeli 8 točk 
prednosti, a smo na koncu bili točkovno 
poravnani s Palomo. V tej sezoni smo 
točke izgubljali v glavnem proti ekipam 
iz spodnjega dela lestvice. Vse tekme pa 
smo odigrali zelo solidno in bili skoraj

vedno boljši nasprotnik, toda štejejo le 
zadetki.
Spet moram omeniti srečo, ki nam ni in ni 

naklonjena. Kdor si je ogledal naše tekme, 
ve zakaj gre. Če omenimo samo zadnjo 
tekmo proti Palomi, ki smo jo popolnoma 
nadigrali in imeli vsaj tri priložnosti, ki jih 
je težje zgrešiti kot zadeti. Pa potem avto
gol proti Malečniku, zgrešena 11-metrov- 
ka proti Štoram ... Ni smiselno naštevati, 
saj bo še kdo dejal, da se samo izgovarja
mo. No, vse to je za nami in upajmo, da 
se bo v novem letu 2006 obrnilo v našo 
korist. Naj omenimo, da je naš napadalec

Matej Golob z dvanajstimi zadetki tudi 
letos vodilni na lestvici strelcev 3- SNL 
- vzhod.
Šesti mladinci in šesti tudi kadeti
Ne smemo pa pozabiti tudi naših mlajših 

selekcij. Ekipa mladine zaseda 6. mesto, 
prav tako na 6. mestu so kadeti. Tukaj pa 
sta še ekipi starejših dečkov in cicibanov, 
za katere igrajo fantje iz Ljudskega vrta. 
Starejši dečki zasedajo 7. mesto, Cicibani 
pa so na odličnem drugem mestu, takoj za 
ptujsko Dravo. Glede na letošnje rezultate 
lahko rečemo, da je napredek. Rezultati so 
vedno boljši in, kar je najbolj pomembno, 
otroci se vedno bolj zanimajo za nogomet. 
Upajmo, da bo vse to šlo še na bolje.
Sedaj bodo mladi nogometaši imeli kar 

dolg premor, saj bodo tekme pričeli komaj 
v aprilu. To pa ne velja za člane, ki bodo 
prosti samo do sredine januarja, ko bodo 
spet pričeli nabirati kondicijo za nadalje
vanje prvenstva, ki bo prav gotovo še zelo 
zanimivo.
Upajmo le, da bo ekipa Zavrča ostala 

čim bolj nespremenjena, saj bo tako lažje 
ujela zmagovalni ritem, kot smo ga vajeni. 
Prvenstvo se bo pričelo 18. marca 2006, 
do takrat pa Vas lepo pozdravljamo!

ŠD Zavrč
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Turistično društvo Zavrč

POHOD Z BAKLAMI K CERKVI SV. MOHORJA
Maša ob 20. uri 

Odhod z baklami:
- ob 19- uri izpred gostilne Težak v Turškem Vrhu 

- ob 19- uri od Lebrovih v Drenovcu
Bakle je mogoče kupiti pri Lebrovih v Drenovcu in v gostilni Težak v Turškem Vrhu 

Vabljeni, da se nam pridružite na sveti večer!
Blagoslovljen božič ter srečno in uspehov polno leto 2006 vam želi Turistično društvo Zavrč.

PGD Zavrč se zahvaljuje občini Zavrč, vsem občankam in občanom za izkazano pomoč 
v letu 2005. Ob bližajočih se praznikih pa želijo vesel božič in naj vam novo leto prine

se zdravja, sreče, veselja in veliko zadovoljstva.
Vabljeni tudi na redni občini zbor PGD Zavrč 18. marca 2006.

Člani in članice PGD Zavrč


